

Operating Theatre Room 手術室

Operating Theatre Room Charges 手術室房租收費	Charges 收費 HK\$港幣
Minor Operation 小型手術	\$3,600
Intermediate Operation 中型手術	\$7,200
Major Operation 大型手術	\$10,800
Ultra-major Operation 超大型手術	\$14,400 - \$21,600

Remarks 備註:

- The above charges are for reference only. There may be further details that are not included here. Please check with our staff prior to your treatment or examination.
上述資料謹供參考，詳情未能盡錄，務請於接受檢查或治療前查詢有關詳情。
- If there is any inconsistency between the English version and Chinese version, the English version shall prevail.
如中、英文版本之間有任何歧義，概以英文版本為準。
- Charges are subject to change without prior notice.
價格調整恕不另行通知。
- Prices will be effective on 12 April 2021.
以上收費由 2021 年 4 月 12 日起生效。
- Surcharges will be levied for emergency services or services are required outside office hours. All charges are subject to change according to complexity of patient's condition.
緊急服務及非辦公時間之服務將加收附加費。各項目之收費及服務詳情，會因應病人的情況等因素而有所調整。
- The prices listed above for the basic operating room charge only. The above charges do not include medication, doctor's fee, consumables, instruments and equipment, etc.
以上資料僅指租用手術室之費用，並不包括在手術過程中所使用的藥物，醫生費，消耗品，儀器，及所需之工具等的收費。
- The prices of above is applicable for 4-bed rooms only.
以上收費只適用於標準房(四人房)。